
Inspraak tijdens de vergadering van de Cie EFTR op 4 juli 2016 

 
 

Geachte voorzitter en leden van de Cie, 

 

 

Het is niet de eerste keer dat ik namens TV Valkenburg gebruik maak van deze 

inspraakmogelijkheid om aandacht te vragen voor een onderwerp dat van 

cruciaal belang is voor onze plaatselijke omroep. Wij dienden in oktober 2014 

een verzoek in om in de gemeentebegroting van 2015 ruimte te maken voor het 

verstrekken van een eenmalige investeringssubsidie van ruim €  52.000.  

Wij lieten dit verzoek vergezeld gaan van een uitgebreide toelichting en 

motivatie. 

 

In gesprekken die wij voerden met leden van het College en met 

vertegenwoordigers van de raadsfracties hebben we geconstateerd dat men 

overtuigd is van het belang van een lokale omroep in het maatschappelijk 

gebeuren in onze gemeente. Ik ga er vanuit dat daar geen verandering in is 

gekomen. Helaas heeft dat niet geleid tot toekenning van de gevraagde subsidie. 

Wij hebben slechts de mededeling gekregen dat er in 2015 geen geld 

beschikbaar was. Inmiddels is de staat van onze apparatuur er natuurlijk niet 

beter op geworden en helaas is dat ondanks alle inspanningen van onze 

vrijwilligers ook al aan sommige uitzendingen te merken. 

In ons verzoek van 2014 hebben we precies aangegeven welke aanschaffingen 

wij dringend moeten doen. Wij hebben ook reeds meerdere malen uitgelegd dat 

wij daar zonder de steun van de gemeente niet toe in staat zijn.  

Bij de bespreking van ons verzoek eind 2014 heeft het College en meerdere 

raadsleden gewezen op de noodzaak van samenwerking van lokale omroepen in 

onze omgeving. Wethouder Vermeer kreeg de opdracht om met onze 

buurgemeenten in overleg te treden om na te gaan of die behoefte en bereidheid 

tot samenwerking bij onze buren aanwezig is. Dat bleek het geval te zijn. 

 

TV Valkenburg zelf is reeds lang van de noodzaak tot samenwerking overtuigd. 

Er zijn ook een aantal gesprekken gevoerd. Intensief is dat gebeurd met de 

lokale omroep van Meerssen. Door zeer grote interne problemen tussen bestuur 

en redactie in Meerssen bleef verdere vooruitgang uit. Het ziet er thans naar uit 

dat Meerssen een compleet nieuwe start gaat maken en ons contact is nog zeer 

frequent. De omroepen van Krijtland en Mergelland zitten onderling in een 

fusieproces. 

TV Valkenburg heeft in het voorjaar van 2016 verder gesprekken gevoerd met 

RTV Maastricht omtrent samenwerking. 

 

 



 

 

Het is belangrijk te memoreren dat in de raadsvergadering van 14 december 

2015  naar aanleiding van een ander verzoek van TV Valkenburg om vergoeding 

van de extra kosten ten gevolge van de invoering van de glasvezel, een motie 

van het CDA met ruime meerderheid is aangenomen. Deze motie draagt het 

College niet alleen op tot toekenning van het verzoek om de gevraagde kosten 

van de glasvezel te vergoeden. 

De motie zegt ook, en ik citeer: “met het bestuur van TV Valkenburg in overleg 

te treden over hun verzoeken betreffende een mogelijke bijdrage in de kosten 

van vervanging van apparatuur mede in het licht van toekomstige regionale 

samenwerking en/of fusie “ Einde citaat. 

Dat overleg heeft plaats gevonden. Namens het College was wethouder Vermeer 

daarbij aanwezig. Het gesprek verliep uiterst plezierig en vlot. Wethouder 

Vermeer toonde zich overtuigd van onze argumenten om een 

investeringssubsidie te verlenen en deelde ons mede dat hierover een passage in 

de kadernota zou worden opgenomen. 

Ook na herhaaldelijk speurwerk heb ik in die kadernota geen letter kunnen 

aantreffen over TV Valkenburg. Dat moet toch op een vergissing terug te voeren 

zijn ! 

 

Nu is die regionale samenwerking in een stroomversnelling gekomen.  

Het ministerie, de landelijke vereniging van lokale omroepen en de Vereniging 

van Nederlandse Gemeenten zijn het eens over een plan om te komen tot de 

vorming van streekomroepen. Dat betekent dat 270 lokale omroepen moeten 

omgevormd worden tot 62 streekomroepen. 

In maart 2016 is dat plan gepresenteerd en TV Valkenburg is in een cluster 

ingedeeld samen met Meerssen, Eijsden-Margraten, Gulpen-Wittem en  

Maastricht. 

We konden tot 1juni 2016 wijzigingsvoorstellen indienen, waarna de indeling 

volgens de plannen in augustus a.s definitief zullen worden.  

Het bestuur van de SLOV, waar TV Valkenburg en Falcon Radio deel van uit 

maken, heeft een reactie ingezonden. 

Daarin wordt gesteld dat – citaat – “ voor TV Valkenburg samenwerking  in een 

streekomroep een optie is voor de toekomst met behoud van de eigen identiteit” 

einde citaat. Voor Falcon Radio wordt zelfstandigheid bepleit. 

Op 24 mei heeft het College in een brief aan de SLOV laten weten dat zij het 

standpunt van de SLOV ondersteunen. 

Daarbij geeft het College aan dat TV Valkenburg sterk afhankelijk is van 

structurele en let wel incidentele financiële ondersteuning door de gemeente. 

En precies dat vragen wij! 

 

Ik wil tenslotte nog graag één misverstand proberen weg te nemen. 



Als wij willen gaan samenwerken met andere omroepen of als onderdeel van 

een streekomroep dan willen wij de eigen identiteit, het eigen Valkenburgs 

geluid blijven laten horen. Daarbij wil ik nog opmerken dat TV Valkenburg niet 

alleen televisie is maar dat onze website zeer veel waardering ontvangt en 

buitengewoon druk bezocht wordt en dat niet alleen door inwoners van onze 

gemeente.  

Om dat te kunnen blijven doen moeten we kunnen beschikken over eigen 

apparatuur. Want als we in een samenwerking niets te bieden hebben dan louter 

afhankelijkheid van anderen zal dat eigen geluid snel verstommen en ik geloof 

niet dat dat de insteek moet zijn, noch van ons als TV Valkenburg noch van de 

gemeente. 

Daarom vraag ik aan u als leden van de commissie en via u aan de Raad van de 

gemeente Valkenburg aan de Geul om bij de vaststelling van de kadernota het 

verzoek, zoals verwoord in onze brief van 1 oktober 2014, om een incidentele 

subsidie te honoreren. 

 

Namens TV Valkenburg. 

 

Jo Simons, voorzitter 


